

That the evidence adduced by the Committee in the first session of the present Parliament be deemed to have been referred to the Committee;

That the members of the Committee be Mr. Dantzer, Mr. Desmarais, Mr. Frith, Mrs. Killens, Miss MacDonald (*Kingston and the Islands*), Mr. MacLellan, Mr. Reid (*St. Catharines*), Mr. Weatherhead and Mr. Young; and

That the Special Committee shall report no later than December 31, 1983.

Wednesday, December 14, 1983

ORDERED,—That, notwithstanding any order of this House, the name of Mr. Miller be substituted for the name of Mr. Young on the Special Committee appointed to act as a Task Force on Pension Reform.

ATTEST

Le Greffier de la Chambre des communes

C.B. KOESTER

The Clerk of the House of Commons

Que les témoignages recueillis par le Comité au cours de la première session du présent Parlement soient réputés avoir été déférés au Comité;

Que les membres du Comité soient MM. Dantzer, Desmarais, Frith, M^{me} Killens, M^{lle} MacDonald (*Kingston et les Îles*), MM. MacLellan, Reid (*St. Catharines*), Weatherhead et Young; et

Que le Comité spécial fasse rapport au plus tard le 31 décembre 1983.

Le mercredi 14 décembre 1983

IL EST ORDONNÉ,—Que, nonobstant tout ordre de la Chambre, le nom de M. Miller remplace celui de M. Young sur la liste des membres du comité spécial créé pour agir comme groupe de travail sur la réforme des pensions.

ATTESTÉ